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Helder

Ik geef het terug.

Hartelijke groet,

van:IIIEEIED BEE inves o>
Datum: dinsdag 12 jan. 2021 3:36 PM

Kopie: A. @minvws.nl>

Onderwerp: RE: PCR sneltesten overheidspersoneel

ve IEE
Dit is toch heel bijzonder: SZW is zelf, met ons, de trekker van het zogenaamde spoor 2 “werkgevers testen werknemers”. Er is

geen pilot, maar dit kan gewoon.

VWS is op zoek gegaan naar geinteresseerde werkgevers binnen het Rijk: Defensie en RWS hebben zich gemeld.

Vorige week heeft onz XEN -pERYy =n SZW gemaild met de vraag of het niet goed zou zijn als de Rijksschoonmaakdienst mee

zou doen.

Ik heb diezelfde dag BEER -- de Rijksschoonmaakdienst aan de lijn gehad en hem verteld wat hij zou moeten doen

(neem contact op met je bedrijfsarts of arbodienst, zet een teststraat op met de toolkit, de LCH testen en klaar ben je, er komt

zelfs een financiele vergoedingsregeling voor de arbodiensten). Ik heb hem ook gevraagd om contact met zijn eigen collegas van

SZW op te nemen, die voluit hierbij betrokken zijn, want het is toch wel vreemd als VWS moet uitleggen hoe dit gaat, terwijl de

eigen collega’s ook van de hoed en de rand weten.

Dus: “men heeft er niets over gehoord”, herken ik niet, sterker nog, we hebben henzelf gewaarschuwd.
En: “geen arts om af te nemen”, herken ik cok niet, SZW zit zelf volop in het bedrijfsartsen en arbodienst veld, er moet er toch

één te vinden zijn die de verantwoordelijkheid wil nemen? De arts hoeft natuurlijk zelf niets af te nemen, hij moet wel supervisie
hebben over de testafnemers.

Hoop dat je zo voldoende weet.

var:IEE) EEE irs n>

Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 15:30

Aan: @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: PCR sneltesten overheidspersoneel

niEEN

In het ICBR wordt mij het volgende gevraagd.

Er zou een pilot worden gedraaid met sneltesten van overheidspersoneel waarbij schoonmaakpersoneel van SZW in de

pilot zou meelopen. Men heeft daar niets meer over gehoord. In die zin, de testen zouden er zijn maar geen arts om ze af

te nemen.

Weet jij meer?

Hartelijke groet.


